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Spørgsmål nr. S 643 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Statsministeren 

Dato: 29. februar 2024 

Stillet af: Nick Zimmermann (DF)  

Mener statsministeren, at der er tale om et løftebrud, da der er kommet mere 

end 15,5 pct. flere DJØF’ere siden 2019, når nu statsministeren er gået til 

valg på at sænke antallet?  

(Spm. nr. S 643). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Frederiksens Djøf-fest fortsætter: Antallet af 

akademikere i det offentlige slår ny rekord« på bt.dk den 27. februar 2024. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Finansudvalget 2023-24
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